

ကကြော် ၂၈

တံဆိပ်ကဒါဆာဝါဆူ DeKalb ခိထံၣ် လီၢ်ကဝီၤကွီၣ်ဟံၣ်ဖိယိဖိအဆိၣ်.

တူၢ်လိာ်မုာ်ကဒါကွၢ်သ့ၣ်ကိးဂးလီၤ. တံသးခုပွဲၤလုၢ်ဘၢကွၢ်ယၤလၢယထံၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်ပတီၤဒေးတံမၤလိလီၢ်အိၣ်ပွဲၤကွၢ်ဝဲဒီးပကွီၣ်ဖိ ဒီးပကွီၣ်သရၣ်သမၢ်ကဒီးတၢ်ဖျိ, ဖဲလၢပလီၢ်ကဝီၤပံာ်ကွၢ်ဝဲဒၣ်ကွီၣ်တနံၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံခိဖျိလၢတံဆိၣ်သ့ၣ်အိၣ်မၤသးလၢဟံၣ် ခိၣ်ဒီဘၣ်အယိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပတၢ်ထီၣ်ကဒါကွၢ်အိၣ်ထံးတနံၣ်လဲၤအသးဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်မ့ၢ်လၢပကွီၣ်ဖိ, ပပုၤမၤသကိးတံဖိဒီးပသရၣ်သမၢ်တဖၣ်လုၢ်ပိာ် မၤထွဲဝဲဒၣ်တံမၤကိညါလီၤတၢ်အတံမၤကွၢ်ခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢတံဖုးအိၣ်ထီၣ်တံမၤလိမၤဒီးအခိၣ်ယၢတံဆိၣ်သးလၢအပူၤဖျိဒီး တံလီၤဘၣ်ယိၣ်န့ၣ်လီၤ. ယအိၣ်ဒီးခွဲးဂ့ၤယာ်ဘၣ်လၢတံလဲၤဟးအိၣ်သကိးဝဲဒၣ်ကွီၣ်တဘျုးဖျါဖဲတံထီၣ်ကဒါကွၢ်အိၣ်ထံး တနံၣ်, ဒီးယထံၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တံဂီၤဒီးတံဂီၤမူအါမးလၢကွီၣ်အကတဖၣ်နီၤလီၤဒုးန့ၣ်ယၢန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်တံလၢအဒုးသ့ၣ်မံသးမုာ်ယၤ. ဒီး, ယအဲၣ်ဒီးစံးဘျုးဘၣ်ပလီၢ်ခါၣ်သးဝဲဒၣ်ဒေးအပူၤမၤတံဖိ, လီၢ်ကဝီၤပုၤသးကျဲၤပၤဆုၢ်တံ ဖိ, ကွီၣ်ခိၣ်, သရၣ်သမၢ်, ပုၤနီၣ်သိလုၢ်ဘၢ(၈), ပုၤရဲၣ်ကျဲၤတံအိၣ်နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဘါယုာ်ဒီးကွီၣ်အပူၤမၤတံဖိကိးဂးလီၤအတံကျဲး စးဟ့ၣ်လီၤသးမၤတံသပုၤပုၤလၢတံဖုးအိၣ်ထီၣ်တံလဲၤလိာ်အကတံလၢအကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်ဆုၢ်တံမၤလိလၢကျဲၣ်ကွီၣ်ယုာ်သးအက လုာ်ကလုာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ပိာ်သးဝးလၢ DeKalb County School District (DCSD) အတံန့ၣ်ကျဲၤဆူညါဖဲလၢပမၤ ဆဲးမၤဝဲဒၣ်ပတၢ်မၤကျဲၤလၢတံမၤဝဲဒၣ်တံဆိၣ်သ့ၣ်အတံအိၣ်သးအံၤန့ၣ်လီၤ.

ယသ့ၣ်ညါဟံၣ်ပနီၣ်လၢပတံကွၢ်မၤလိကဒါကွၢ်တံလၢမဲာ်သကိးမဲာ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်တံနီၤဖးလီၤတံဂုၢ်မိာ်ပုၤဖဲပပုၤတတၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤခံကပၤလိာ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အတံသးဂဲၤဘၣ်ယးဒီးအဝဲသ့ၣ်အတံသးပလၢဘၣ်ဖဲလံာ်တံမၤလိအဖိခိၣ်, ဒီးနီၣ်ဟံၣ်ဒီးအိၣ်ဒီးတံဒိ သ့ၣ်ဒိသးလၢယတံထီၣ်တံဆိကမိၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ယတံမုာ်လၢမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တံကွၢ်သိၣ်လိကဒါကွၢ်တံလၢမဲာ်သကိးမဲာ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်တံ စးထီၣ်မၤကိညါတံအကျိအကျဲပပုၤတတၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတအိၣ်ဒီးတံမၤတံအါၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ဖဲတံဂုၢ်ကိအံၤအဖိခိၣ်ဒီး ဘၣ်အခါ, ယန့ၣ်လၢပဝဲဒၣ်လၢပအါၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ပပုၤကွီၣ်ဖိဒီးပပုၤမၤတံဖိခဲလၢမ့ၢ်ပုၤလၢအလီၤလီၤမးန့ၣ်လီၤ. ပထံၣ် ဘၣ်တံအိၣ်ဒီးတံသးအိၣ်လၢပကွီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဒ်အဝဲသ့ၣ်တနီၤနီၤကွၢ်ထီၣ်ကဒါကွၢ်ဖဲတံဒေးတံမၤလိအပူၤ, ဒီးတံဝဲန့ၣ် မ့ၢ်တံလၢအဟ့ၣ်ယၢတံမုာ်လၢန့ၣ်လီၤ.

ပကဆဲးမၤတံဆဲးကျိးဆဲးကျိးဒီးပဟံၣ်ဖိယိဖိ, ပပုၤမၤတံဖိဒီးပုၤလၢအဘၣ်ထွဲမၤသကိးတံဒီးပုၤတဖၣ်လၢတံဆဲးမၤသကိး တံဆူညါညါလၢအပူၤဖျိဒီးတံလီၤဘၣ်ယိၣ်လၢပတံတူၢ်လိာ်မုာ်ဝဲဒၣ်ပကွီၣ်ဖိခဲလၢလၢအတံဟဲကွၢ်ထီၣ်ကဒါကွၢ်ဖဲတံဒေး တံမၤလိပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတံသ့ၣ်ညါဘၣ်တံဂုၢ်အသိအသိဘၣ်ယးဒီးတံကွၢ်ထီၣ်ကဒါကွၢ်အဂုၢ်—ယုာ်ဒီးတံဂုၢ်တံ ကျိလၢတံရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတံဆၢကတံ, တံမၤတံအိၣ်တံအိၣ်ဒီးသိလုၢ်ဘၢ(၈)အတံလုၢ်လီၤလုၢ်ထီၣ်ကျိကျဲၤအဂုၢ်—ဝံသး စူၤန့ၣ်လီၤကွၢ်ဘၣ်ဖဲပပုၤယဲၤသန့အပူၤတက့ၢ်.

တံဆဲးကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါ COVID-19 တံဆါ

ယသးခုလၢယဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလီၤဘၣ်ဝဲဒၣ် DCSD အိၣ်ဒီးအတံကူၣ်ပာ်လီၤဝဲဒၣ်တံတိာ်ကျဲၤလၢတံဟ့ၣ်လီၤမၤတံသမံ ထံမၤကွၢ်ဒီးတံဆဲးကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတံဆါလၢပုၤမၤတံဖိတဖၣ်အဂီၢ်, ဒီးတံသမံထံမၤကွၢ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒါတံဆါကအိၣ်ဝဲထဲလၢပုၤမၤတံဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဖဲ Administrative & Instructional Complex အလီၢ် ဇိန့ၣ်လီၤ. လီၢ်ကဝီၤမၤသကိးတံဒီး DeKalb ခိထံၣ် ဆူၣ်ချု ကမံးတံာ်, Walgreens ဒီး Briarcliff Pharmacy လၢတံသး ကျဲၤမၤဝဲဒၣ်ကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတံဆါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံလီၢ်အကတဖၣ်ဘၣ်တံကွၢ်ထံဆိမိၣ်မၤဝဲအနံၤအသိဆူညါန့ၣ်လီၤ.

DeKalb ခိထံၣ် ဆူၣ်ချု ကမံးတံာ်ဟံးယာ်ဝဲဒၣ်ကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတံဆါ 12,000 စူၣ်လၢတံဆိၣ်ထွဲမၤတံဝဲဒၣ်တံသးကျဲၤ ကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတံဆါလၢ DCSD ပုၤမၤတံဖိလၢအဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်အတံသးဖဲလၢအကဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဝဲကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတံဆါအ ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တံဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တံန့ၣ်လီၤမၤနီၣ်မၤယါသးအပုၤယဲၤသန့အလုး(ခ) (link) လၢပုၤမၤတံဖိတဖၣ်ကန့ၣ်လီၤမၤနီၣ် အသးလၢတံသ့ၣ်နံၤဖးသိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တက်ကားလွှဲလိမ့်မဟုတ်ဘဲတက်သမံထံမကွာ COVID-19 တာဆါအဂ္ဂါဖဲကွဲလွံဖျာဉ်လုပုမတုဖိဒီးဟံဉ်ဖိယိတဖဉ်အဂီ—  
**Cross Keys** တီးထီကွဲ, **Bethune** တီးခါဉ်သးကွဲ, **Doraville United** တီးဖုဉ်ကွဲဒီး **Dunwoody** တီးဖုဉ်ကွဲ—စးထီဉ်ဂီခိ 9  
န့ဉ်ရံဉ်ဒီးဟါခိ 1 န့ဉ်ရံဉ်, ဒီးဟါခိ 3 န့ဉ်ရံဉ်ဒီး 5 န့ဉ်ရံဉ်အဘဉ်စာန့ဉ်လီ.

လာတာသ့ဉ်ညါအါထီဉ်တုဂ်တုဂ်ကျါလာတာသမံထံမကွာတာဆါဒီးတုဆဲးကသံဉ်ဆဲးဒီးသအဂ္ဂါ, စံလီလီကွဲဖဲအံတကွါ.

ဟံဉ်ဖိယိအတာဂ်တုဂ်တုဂ်ပီလါ မုနုတုလီဉ်ကွဲ (Game Night) အဂီ

**DCSD Parent and Family Engagement Department** ကမဲဒဲ ဟံဉ်ဖိယိအတာဂ်တုဂ်တုဂ်ပီလါ မုနုတုလီဉ်ကွဲ  
(Game Night) အဂီ (Virtual Families Matter Game Night) ဖဲလါမရး 30 သီ, 2021, စးထီဉ်ဟါခိ 5:30 န့ဉ်ရံဉ်  
တုဟါခိ 7:30 န့ဉ်ရံဉ်န့ဉ်လီ. ပကွဲမုဒဲဒဲပဟံဉ်ဖိယိဖဲလဲလါအကဟဲဒီးယုထံဉ်ညါတုအကလုဉ်ကလုဉ်ဒီးသးဖွဲ  
ယုဒီးတုအကျါအကျဲလာတာမလီဝဲဒဲတုဂ်တုဂ်ဒီး, တုဖးလံဉ်ဖးလါဒီးတုသုဆိကမိဉ်ဆိကမဲတုအတာမကျဲခိဉ်ညါတဖဉ်  
န့ဉ်လီ. လာတာန့ဉ်လီမနီဉ်မယါသးလုမုးသးဖွဲအါအဂီ, စံလီဖဲအံတကွါ.

တုလဲဟးကွါကီမလီတုမုနုမ

ယအိဉ်ဒီးတုဆါကတီဂုဒိဉ်မးလာတာထံဉ်လီဉ်ဘဉ်သးဒီး **Region III** ခိဉ်နုတဖဉ်လါ **DCSD Field Day** အနုန့ဉ်လီ.  
**Region III** ဖဲမတုလီကမာမနုဒိဉ်မးလာတာရံဉ်ကျဲဟဲလီဝဲဒဲအတာပညိဉ်ကွါစိဒီးတုမလီတုဝဲဒဲတုမလီမဒီး  
အကံဉ်စိလုပကွဲဖဲလဲအဂီန့ဉ်လီ. ယအိဉ်ဒီးစံးဘျးဘဉ် **Regional** ပုသုးကျဲဟဲဆုတုအခိဉ် **Dr. Sean Tartt** လါအ  
တုကျဲးစးဟ့ဉ်လီသးလုပကွဲဖိတဖဉ်အဂီန့ဉ်လီ.

ပုနီဉ်သိလုဉ်ဘး(စ) ကမံးတံဉ်တုအိဉ်ဖိဉ်

ယသးခုဒိဉ်မးလာယအိဉ်ဒီးတုခွဲဂုယာဘဉ်လာတာမသကီးတုဒီး **DCSD** ပုနီဉ်သိလုဉ်ဘး(စ) ကမံးတံဉ်ဖဲတနုအံးန့ဉ်  
လီ. ပပုလာအဆုထီဉ်ဆုလီတုထီဘိဒီးပပုနီဉ်သိလုဉ်ဘး(စ)တဖဉ်မုပုမတုဖိအဆိကတုလာတာမန့ဉ်ရံဉ်အဖိခိဉ်  
လာတာတုလီဉ်ခိဉ်ဆဲးဒဲပကွဲဖိတဖဉ်, ဒီးအတာလဲတုကုလဲလီကဝီကွဲအလီန့ဉ်လီ. စံးဘျးဘဉ်သုဝဲကီးဂုလုသုမုဒု  
မုဒါအယိန့ဉ်လီ.

ကွဲပုဂုဝီတုဖဲတုမအန့

ဖဲအပုကွဲတန့အံ, **DCSD** မလုကပီဝဲဒဲကွဲပုဂုဝီတုဖဲတုမအန့န့ဉ်လီ. ကွဲပုဂုဝီတုဖဲတုမမုဒဲဒဲတုဖဲတုမ  
အလီလီလီဆိဆိဖဲပုဂုဝီတုဖဲတုမအပုပုန့ဉ်လီ. မုကျဲလဲကွဲ, တုကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သု, ဒီးပုဂုဝီတုလီန့ဉ်တုအါမးဖဲဟံ  
ဉ်ဖိယိလါအဖိအသးန့ဉ်လါအထီဉ်ကွဲသုတဖဉ်ဟဲအါထီဉ်ဝဲတုဘျးန့ဉ်အကတီပု, လာတာန့ဉ်အယိတုမဒိဉ်ထီဉ်အါ  
ထီဉ်တုမမာအတကွဲဉ်လါအဘဉ်တုဟ့ဉ်လီမမာဝဲခိဉ်ဖျဲကွဲပုဂုဝီပုမတုဖိန့ဉ်လီ.

ပပုဂုဝီပုမတုဖိမုဒါလါဟံဉ်ဖိယိ, တုမညီထီဉ်တုမကီညါစာတု, တုဘိဘဉ်တုတတီတုတြါဒီးတုအဂုကတဖဉ်  
န့ဉ်လီ. စံးဘျးဘဉ် **DCSD** ပုဂုဝီပုမတုဖိလါအမုဒါအဂီဉ်လါတုဆိဉ်ထွဲမမာဝဲဒဲပကွဲဖိ, ပပုမတုဖိဒီးပပုတ  
တုယုဒီးတုမမာလါအလီဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီ.

တုသ့ဉ်ညါဆါကုကမံးတံဉ်အဘျးအဖိဉ်အန့

**DCSD** ကမလုကပီဝဲဒဲ **Georgia** ကွဲတုသ့ဉ်ညါဆါကုကမံးတံဉ်အဘျးအဖိဉ်အန့ (**Georgia School Board  
Appreciation Week**) အမုးဖဲလါမရး 15-19 သီန့ဉ်လီ. ပဟံဉ်ဉ်ပကဲဝဲဒဲပကွဲကမံးတံဉ်လါအတာကျဲးစးဟ့ဉ်လီသး  
လာတာမုဒါလါပလီကဝီကွဲဖိ, ပုမတုဖိ, မိပဒီးပုဘဉ်ထွဲမသကီးတုအဂုတဖဉ်အဂီန့ဉ်လီ.

ပစံးဘျူးဘဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့ကမံးတံာ်အကရုဖိတဖဉ်လၢအိဉ်ဒီးတၢ်ဂံာ်တၢ်ဘါလၢတၢ်မၤသကိးတၢ်ဖဲတၢ်တဲသကိးကိခဲအကတီၢ်ဒီးမၤတၢ်ဆၢတဲာ်ဖဲတၢ်ကိတၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်ဒီးသိးပကူဖိတဖဉ်ကဂ့ၤအါထီဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ဒ်န့ဉ်သိးပစံးဘျူးဘဉ်အဝဲသ့ဉ်လၢအတၢ်ပၤဆုၤရဲဉ်ကျဲၤဒီးမၤမူၤလၢတၢ်ဆိဉ်ထွဲကဟုကယၢ်ဒီးမၤစၢၤတၢ်မၤလိမၤဒီးလၢအိဉ်ပျဲဒီးအကံာ်အစီလၢပကူဖိခဲလၢာ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ပမုၢ်လၢလၢနကအိဉ်ခိးကွၢ်လၢဘဉ်တလါအံၤတၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့ကမံးတံာ်တၢ်အိဉ်ဖျိဉ်အဂ့ၢ်ဖဲလါမၤရး 15 သီ, 2021 အနံၤန့ဉ်လီၤ. နကွၢ်ဝဲဒဉ်တၢ်အိဉ်ဖျိဉ်ဖဲ DSTV အပူၤသ့ဝဲန့ဉ်လီၤ.

ပျဲဒီးတၢ်ဟံကဲအါ,

Mrs. Cheryl Watson-Harris